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Abstract (en)
[origin: JP2021179424A] To provide a horological movement comprising a magnetic and mechanical escapement reduced in the risk of
damage.SOLUTION: A horological movement includes a mechanical resonator 2 and an escapement. The escapement comprises an escapement
wheel 16 having a plurality of flexible teeth 42, and an anchor formed of two mechanical pallets 29. When the anchor switches between its two rest
positions, the mechanical pallets can abut on any one of the flexible teeth depending on the angular position of the escapement wheel. Each flexible
tooth can bend by undergoing an elastic deformation under the action of radial force exerted by one of the two mechanical pallets abutting on the
tooth while the escapement wheel has an unfavorable angular position and the mechanical resonator is braked by the anchor. Each flexible tooth
has an elastic capacity to elastically absorb, in the radial direction, most of the maximum mechanical energy.SELECTED DRAWING: Figure 3C

Abstract (fr)
Le mouvement horloger comprend un résonateur mécanique (2) et un échappement (12) comprenant une roue d'échappement (16), qui présente
une pluralité de dents flexibles (42), et une ancre (14) formée de deux palettes mécaniques (28, 29) qui sont susceptibles de venir buter, lorsque
l'ancre bascule entre ses deux positions de repos, avec une quelconque des dents flexibles selon la position angulaire que présente la roue
d'échappement. Chaque dent flexible est agencée de manière à pouvoir fléchir en subissant une déformation élastique sous l'action d'une force
radiale que peut exercer une des deux palettes mécaniques butant contre cette dent flexible alors que la roue d'échappement a une position
angulaire défavorable et que le résonateur mécanique est freiné par l'ancre. Chaque dent présente une capacité élastique permettant d'absorber
élastiquement, selon une direction radiale, la majeure partie d'une énergie mécanique maximale que peut avoir le résonateur mécanique lors du
fonctionnement normal du mouvement horloger, de manière à éviter une casse ou une détérioration de l'échappement.
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